

Notice of Exclusion for Incomplete Immunization Status

Student name: _____

School: _____

Dear Parent/Guardian:

Pennsylvania state law requires that your child be immunized against certain diseases in order to attend school or that he/she be excused from immunizations for medical or religious reasons.

Your child cannot attend school as of _____ (date) due to missing or incomplete immunizations. Your child will not be allowed to return to school until you provide documentation that they have received all required vaccinations.

Missing vaccinations

Vaccine	Missing dose	Comments

Please show this letter to your child's healthcare provider to ensure that your child receives the missing dose(s) listed above. Please return the updated immunization records to your child's school as soon as possible. If your child has already received these immunizations, provide the record of immunization. If you have any questions, please contact:

Name: _____

Title: _____

Phone/e-mail: _____

For additional information on vaccine requirements, please visit the PA Department of Health website at www.health.pa.gov.

إخطار الإعفاء بشأن عدم اكتمال التطعيمات

اسم الطالب: _____

المدرسة: _____

السيد المحترم الوالد/ ولي الأمر

يتطلب قانون ولاية بنسلفانيا أن يتم تطعيم طفلكم ضد أمراض معينة ليتمكن من الذهاب إلى المدرسة أو إعفائه من التطعيمات لأسباب طبية أو دينية.

لا يستطيع طفلكم الذهاب إلى المدرسة اعتبارًا من _____ (تاريخ) بسبب التطعيمات الناقصة أو غير المكتملة. لن يسمح لطفلكم بالعودة إلى المدرسة إلى أن يقدم وثيقة تثبت تلقيه اللقاحات المطلوبة.

اللقاحات الناقصة

اللقاح	الجرعة الفائتة	التعليقات

يرجى تقديم هذا الخطاب لمقدم الرعاية الصحية الخاص بطفلكم للتأكد من أن طفلكم تلقى الجرعات الناقصة الواردة أعلاه. ترد متطلبات اللقاح في الصفحة رقم 2. يرجى إعادة سجلات التطعيمات الحديثة إلى مدرسة طفلكم في أقرب وقت ممكن. إذا كنتم قد تلقيتم هذه التطعيمات بالفعل، قوموا بتقديم سجل التطعيم.

للمزيد من الاستفسارات، يرجى التواصل مع:

الاسم: _____

المسمى الوظيفي: _____

رقم الهاتف/ عنوان البريد الإلكتروني: _____

للمزيد من المعلومات بشأن متطلبات التطعيم، يرجى زيارة موقع إدارة الصحة في ولاية بنسلفانيا www.health.pa.gov